
САКСАГАНСЬКА РАЙОННА У МІСТІ  РАДА

м. Кривий Ріг

Протокол № 37
ХXXVII сесії Саксаганської районної у місті ради VІІ скликання

24 грудня 2019 року
Засідання почалося о 15 год. 00 хв.
Засідання закінчилось о 16 год. 00 хв.
Сесійна зала виконкому Саксаганської
районної у місті ради

24 грудня 2019 року відбулося відкрите пленарне засідання ХXXVII сесії
районної у місті ради VІІ скликання, яке відкрив і проводив Беззубченко
Валерій Вікторович - голова районної у місті ради.

На початок пленарного засідання зареєструвалося 24 депутати районної у
місті ради. Решта депутатів були відсутні з різних причин. Список присутніх та
відсутніх депутатів додається.

На пленарному засіданні присутні керівники структурних підрозділів
виконкому районної у місті ради, підприємств, установ і закладів району
(списки додаються).

Одноголосно обрано лічильну комісію у складі трьох чоловік,
персонально: Любов Башук, Руслана Нежигая, Тетяну Квартюк.

Одноголосно обрано редакційну комісію у складі трьох чоловік,
персонально: Олександра Котелянця, Ольгу Омельниченко, Віталія Лаліменка.

Одноголосно обрано секретарем сесії Аллу Нагній.
Одноголосно затверджено регламент роботи: доповідачам з питань,

внесених на розгляд ради - до 10 хв.; виступаючим від депутатських груп та
фракцій або у дебатах - до 5 хв.; при розгляді питання порядку денного
«Різне» - до 5 хв. Пленарне засідання провести за 1 годину.

Одноголосно затверджено порядок денний «у цілому», що додається.

Доповідала Людмила Шматкова,
начальник фінансового відділу

1. СЛУХАЛИ: «Про районний у місті бюджет на 2020 рік»



2
СЛУХАЛИ: Співдоповідь Раїси Лисенко, заступника голови постійної

комісії з питань планування бюджету, фінансів, підпри-
ємницької діяльності та регуляторної політики.
Депутат районної у місті ради Ольга Омельниченко, член
редакційної комісії,  зачитала висновок комісії.

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 345
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утримались» - 0

«усього» - 24
_____________________________________________________

Доповідав Андрій Іванов,
начальник відділу освіти

2. СЛУХАЛИ:

СЛУХАЛИ:

«Про роботу відділу та закладів освіти району щодо
реалізації Програми перспективного розвитку освіти
м.Кривого Рогу на 2019-2020 роки в частині поліпшення
матеріально-технічної бази закладів»

Співдоповідь Ольги Ісакової, голови постійної комісії з
питань  духовності, освіти, фізичної культури та спорту,
культури, у справах сім’ї і молоді
Депутат районної у місті ради Ольга Омельниченко, член
редакційної комісії,  зачитала  висновок комісії.

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 346
Результати голосування:      «за» - 24

«проти» - 0
«утримались» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________

Доповідала Світлана Гугуєва,
начальник управління праці та соціального захисту населення

3. СЛУХАЛИ:

СЛУХАЛИ:

«Соціально-правовий статус внутрішньо переміщених осіб у
Саксаганському районі»
____________________________________________________

Співдоповідь Марини Конєвої, секретаря постійної комісії з
питань  охорони здоров’я, соціального захисту та екології
Депутат районної у місті ради Ольга Омельниченко, член
редакційної комісії,  зачитала  висновок комісії.
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ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 347
Результати голосування:      «за» - 24

«проти» - 0
«утримались» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________
Доповідала Юлія Пономаренко,

виконуюча обов’язки завідуючого відділом з питань служби в органах
місцевого самоврядування та кадрової роботи

4. СЛУХАЛИ: «Про затвердження структури виконавчих органів
Саксаганської районної у місті ради, загальної чисельності
апарату районної у місті ради та її виконавчих органів»
_____________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 348
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утримались» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________
5. СЛУХАЛИ: «Про умови оплати праці посадових осіб та окремих

працівників апарату районної у місті ради та її виконавчих
органів у 2020 році»
_____________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 349
Результати голосування:      «за» - 24

«проти» - 0
«утримались» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________

Доповідав Валерій Беззубченко,
голова районної у місті ради

6. СЛУХАЛИ: «Про звіт голови районної у місті ради про діяльність
виконавчого комітету районної у місті ради у 2019 році»
_____________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 350
Результати голосування:      «за» - 24

«проти» - 0
«утримались» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________
Доповідала Людмила Шматкова,

начальник фінансового відділу
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7. СЛУХАЛИ: «Про внесення змін до рішення районної у місті ради від 26
грудня 2018 року № 263 «Про районний у місті бюджет на
2019 рік»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 351
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

_________________________________________________

Доповідав Андрій Іванов,
секретар постійної комісії районної у місті ради з питань
регламенту, законності, правопорядку, депутатської
діяльності та етики

8. СЛУХАЛИ: «Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у
місті ради з питань регламенту, законності, правопорядку,
депутатської діяльності та етики»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 352
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

___________________________________________________

Доповідала Раїса Лисенко,
заступник голови постійної комісії районної у місті ради з
питань планування бюджету, фінансів, підприємницької

діяльності та регуляторної політики

9. СЛУХАЛИ: «Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у
місті   ради  з  питань   планування    бюджету,   фінансів,
підприємницької діяльності та регуляторної політики»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 353
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

__________________________________________________
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Доповідала Марина Конєва,
секретар постійної комісії районної у місті ради з питань охорони здоров’я,

соціального захисту та екології

10. СЛУХАЛИ: «Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у
місті ради з питань охорони здоров’я, соціального захисту та
екології»
__________________________________________________

ИРІШИЛИ: прийняти рішення № 354
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

__________________________________________________

Доповідав Едуард Курочка,
голова постійної комісії районної у місті ради з питань соціально-

економічного розвитку району та комунального господарства

11. СЛУХАЛИ: «Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у
місті ради з питань соціально-економічного розвитку району
та комунального господарства»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 355
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

__________________________________________________

Доповідала Ольга Ісакова,
голова постійної комісії районної у місті ради з питань духовності, освіти,

фізичної культури та спорту, культури, у справах сім’ї і молоді

12. СЛУХАЛИ: «Звіт про роботу постійної комісії Саксаганської районної у
місті ради з питань духовності, освіти, фізичної культури та
спорту, культури, у справах сім’ї і молоді»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 356
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24
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__________________________________________________

Доповідав Андрій Іванов,
секретар постійної комісії районної у місті ради з питань регламенту,
законності, правопорядку, депутатської діяльності та етики

13. СЛУХАЛИ: «Про проведення звітів депутатів Саксаганської районної у
місті ради перед виборцями у 2019 році»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 357
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

__________________________________________________

Доповідала Наталія Логвіненко,
виконуюча обов’язки завідуючого відділом розвитку підприємництва

14. СЛУХАЛИ: «Про звіт щодо здійснення державної регуляторної політики
виконкомом районної у місті ради за 2019 рік»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 358
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

___________________________________________________

Доповідала Олена Мігуша,
завідуюча відділом культури

15. СЛУХАЛИ: «Про затвердження Програми реалізації державної політики
розвитку культури у Саксаганському районі  на  2020-2022
роки»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 359
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24
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Доповідала Світлана Волинкіна,
завідуюча відділом у справах сім’ї і молоді

16. СЛУХАЛИ: «Про затвердження Програми реалізації державної та місцевої
політики з питань поліпшення становища молоді, дітей, жінок
та сімей у Саксаганському районі на 2020-2022 роки»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 360
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

________________________________________________________________

Доповідала Світлана Гугуєва,
начальник управління праці та соціального захисту населення

17. СЛУХАЛИ: «Про внесення змін до рішення районної у місті ради від
23 грудня 2016 року № 108 «Про затвердження Програми
соціального   захисту  окремих    категорій   мешканців
Саксаганського району на 2017-2019 роки» зі змінами
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 361
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________________

Доповідала Оксана Кравченко,
завідуюча відділом економіки та промисловості

18. СЛУХАЛИ: «Про внесення змін до рішення районної у місті ради від
23 грудня 2016 року № 106 «Про затвердження Програми
соціального-економічного   та культурного  розвитку
Саксаганського району на 2017-2019 роки» зі змінами
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 362
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24
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________________________________________________________________

19. СЛУХАЛИ: «Про затвердження Програми соціально-економічного та
культурного розвитку Саксаганського району на 2020-2022
роки»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 363
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

______________________________________________________________

Доповідала Катерина Шматко,
виконуюча обов’язки начальника управління благоустрою та житлово-

комунального господарства, начальник відділу
з житлових питань управління

20. СЛУХАЛИ: «Про затвердження Програми з благоустрою території
Саксаганського району на 2020-2022 роки»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 364
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________________

21. СЛУХАЛИ: «Про порядок виконання громадських робіт у районі у 2020
році»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 365
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

__________________________________________________

22. СЛУХАЛИ: «Про надання дозволу  на створення органу
самоорганізації населення району – будинкового комітету у
Саксаганському районі м. Кривого Рогу»
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__________________________________________________
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 366

Результати голосування: «за» - 24
«проти» - 0
«утрималось» - 0

«усього» - 24
__________________________________________________________

Доповідала Яна Посувайло,
завідуюча юридичним відділом

23. СЛУХАЛИ: «Про   затвердження   списку   присяжних Саксаганського
районного суду м. Кривого Рогу Дніпропетровської області»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 367
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

Доповідав Ігор Алєка,
голова комітету з фізичної культури і спорту

24. СЛУХАЛИ: «Про   затвердження   внесення змін до рішення районної у
місті ради від 25 грудня 2015 року № 16 «Про затвердження
Програми   розвитку    фізичної   культури  і   спорту   в
Саксаганському районі на 2016-2020 роки» зі змінами
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення № 368
Результати голосування: «за» - 24

«проти» - 0
«утрималось» - 0
«усього» - 24

_____________________________________________________________

25. СЛУХАЛИ: Інформація «Про хід виконання рішення районної у місті ради
від 25 грудня 2015 року № 16 «Про затвердження Програми
розвитку фізичної культури і спорту в Саксаганському районі
на 2016-2020 роки» у 2019 році»
__________________________________________________
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ВИРІШИЛИ: (протокольно)
Інформацію  «Про хід виконання рішення районної у місті
ради від 25 грудня 2015 року № 16 «Про затвердження
Програми розвитку фізичної культури і спорту в
Саксаганському районі на 2016-2020 роки» у 2019 році»
залишити на контролі та наступну інформацію заслухати у IV
кварталі 2020 року.

Результати голосування: «за» - 24
«проти» - 0

«утрималось» - 0
«усього» - 24

Доповідав Ігор Криворотній,
заступник голови районної у місті ради

26. СЛУХАЛИ: Інформація «Про виконання плану роботи районної у місті
ради за 2019 рік»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: (протокольно)
Інформацію  «Про виконання плану роботи районної у
місті ради за 2019 рік» взяти до відома.

Результати голосування: «за» - 24
«проти» - 0

«утрималось» - 0
«усього» - 24

_______________________________________________________________

Доповідав Андрій Іванов,
начальник відділу освіти

27. СЛУХАЛИ: Інформація «Про хід виконання рішення Саксаганської
районної у місті ради від 26 грудня 2018 року № 264 «Про
забезпечення права на освіту дітей з особливими потребами в
закладах дошкільної та загальної середньої освіти»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: (протокольно)
Інформацію  «Про хід виконання рішення Саксаганської
районної у місті ради від 26 грудня 2018 року № 264 «Про
забезпечення права на освіту дітей з особливими потребами в
закладах дошкільної та загальної середньої освіти» залишити
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на контролі та наступну інформацію заслухати в
IVкварталі 2020 року.

Результати голосування: «за» - 24
«проти» - 0

«утрималось» - 0
«усього» - 24

______________________________________________________________

Доповідала Ірина Сироватка,
начальник служби у справах дітей

28. СЛУХАЛИ: Інформація «Про хід виконання рішення Саксаганської
районної у місті ради від 24 квітня 2019 року № 307 «Про
взаємодію суб’єктів профілактики у вирішенні проблемних
питань дітей із сімей, які опинилися забезпечення права на
освіту дітей з особливими потребами в закладах дошкільної та
загальної середньої освіти»
__________________________________________________

ВИРІШИЛИ: (протокольно)
Інформацію «Про взаємодію суб’єктів профілактики у
вирішенні проблемних питань дітей із сімей, які опинилися
забезпечення права на освіту дітей з особливими потребами в
закладах дошкільної та загальної середньої освіти» «залишити
на контролі та наступну інформацію заслухати в IVкварталі
2020 року.

Результати голосування: «за» - 24
«проти» - 0

«утрималось» - 0
«усього» - 24

_________________________________________________________________
Різне.
Виступив Едуард Курочка, голова комісії з питань соціально-

економічного розвитку району та комунального господарства районної у місті
ради стосовно результату розгляду звернення від депутата районної у місті ради
Михайла Смірнова  з питання облаштування пішохідної доріжки між об’єктами
«Сільпо» та новоствореним об’єктом «Термінал Нова пошта».

Голова районної у місті ради проінформував присутніх  про необхідність
заповнення та подання на вебсайт Національного агентства з питань
запобігання корупції через власний персональний електронний кабінет суб’єкта
декларування у системі Єдиного державного реєстру декларацій електронну
форму за період з 01 січня 2019 року по 31 грудня 2019 року включно.

Виступила Оксана Дуванова, керуюча справами виконкому районної у
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місті ради, про зміни до деяких законодавчих актів України стосовно
питання заповнення електронної декларації.

Голова районної у місті ради також зазначив, що про проведення
наступного пленарного засідання XXXVIII сесії районної у місті ради VII
скликання буде повідомлено додатково.

Стенограма виступів на пленарному засіданні додається.

Голова районної у місті ради Валерій Беззубченко


